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Protokół Nr XXII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 22 lutego 2021r. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 12.30. 

Obrady z sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://www.youtube.com/watch?v=0BDpuO_1wUg&list=PL-7Ux-

3EgMtb_SFvjESmQLSARNPTtXasE  

Ad. 1.Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy Pani Maria  

           Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję radnych, 

Burmistrza, Skarbnika Miasta i Gminy i protokolanta i wszystkich obecnych na sali.  

Ad. 2.Przewodnicząca rady stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili  

           otwarcia obecnych jest 13 radnych w związku z tym rada jest władna  

do podejmowania uchwał.  

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

Ad. 3.Przewodnicząca  rady zapytała czy są uwagi, wnioski do przekazanego porządku obrad.  

          Radni nie wnieśli uwag i wniosków do porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji uchwał ostatniej sesji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Pierzchnicy. 

7. Uchwalenie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Pierzchnica na lata 

2021-2029. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kosztu za jedną godzinę usług opiekuńczych. 

9. Uchwalenie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pierzchnica w 2021r. 

10. Nowelizacja budżetu gminy na rok 2021. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości  

w Pierzchnicy. 

13. Przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli   

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

14. Wolne wnioski. 

Ad. 4.Przewodnicząca rady stwierdziła, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu  

            z poprzedniej sesji w związku z tym poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniej sesji. 

https://www.youtube.com/watch?v=0BDpuO_1wUg&list=PL-7Ux-3EgMtb_SFvjESmQLSARNPTtXasE
https://www.youtube.com/watch?v=0BDpuO_1wUg&list=PL-7Ux-3EgMtb_SFvjESmQLSARNPTtXasE
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Głosowanie przeprowadzono przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych.  

Na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 

nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 5.Przewodnicząca rady poprosiła Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z realizacji  

          uchwał poprzedniej sesji.  

Burmistrz przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi odnośnie przedstawionego 

sprawozdania. Radni nie występowali w sprawie sprawozdania. 

 

Ad. 6.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany statutu  

           Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pierzchnicy. Poinformowała, że projektem 

uchwały zajmowała się komisja samorządowa i wydała opinię pozytywną. Przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały. Poprosiła Burmistrza o informację sprawie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że kierownik biblioteki wystąpiła z taką inicjatywą żeby 

istniejący statut rozszerzyć o te punkty. Istotną zmianą jest wprowadzenie możliwości 

prowadzenia tzw. placówek wsparcia dziennego. Powiedział, że jest to pewien rodzaj świetlic 

o troszeczkę rozszerzonej działalności określonych w stosownych przepisach. Na realizację 

tego zadania biblioteka złożyła wniosek do Urzędu Marszałkowskiego i żeby mógł być 

realizowany to te zapisy w statucie muszą się znaleźć. Wyraził nadzieję, że wniosek przejdzie 

pozytywną ocenę, bo są tam duże pieniądze na działalność i łatwiej byłoby prowadzić  

te świetlice mając do dyspozycji pieniądze z zewnętrzne. Mówił, że oferta dla dzieci  

i młodzieży i osób dorosłych byłaby dużo bogatsza, bo byłoby z czego finansować. Ta 

inicjatywa jest bardzo cenna i ważna, że występuje się o dofinansowanie nie do budżetu gminy 

nie do rady ale na zewnątrz. 

Radni nie zabierali  głosu w dyskusji w temacie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu 

Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pierzchnicy. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej w Pierzchnicy w związku z tym przewodnicząca rady poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmiany statutu Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej w Pierzchnicy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXII/1/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmiany statutu Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Pierzchnicy 

została podjęta jednogłośnie.  
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Ad. 7.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii  

          Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Pierzchnica na lata 2021-2029. 

Poinformowała, że do tego projektu uchwały jest autopoprawka Burmistrza, którą radni 

otrzymali przed rozpoczęciem sesji. Projektem uchwały zajmowała się  komisja samorządowa, 

która wydała opinię pozytywną. Na posiedzeniu komisji obecna była Kierownik ośrodka 

pomocy społecznej. Poprosiła Burmistrza o krótką informację w tym temacie. 

 Burmistrz poinformował, że strategia jest konieczna i jej uchwalenie wynika  

z przepisów, jest uchwalana na dość długi okres, bo aż do 2029r. Strategia to jest pewnego 

rodzaju diagnoza sytuacji w gminie jak to wygląda na dzień dzisiejszy, jakie są szanse jakie 

zagrożenia. Strategia będzie podstawą do ubiegania się o różnego rodzaju środki pomocowe w 

nowej perspektywie finansowej. 

Radni nie zabierali  głosu w dyskusji w temacie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Pierzchnica na lata 2021-2029. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej w Pierzchnicy w związku z tym przewodnicząca rady poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Pierzchnica na lata 2021-2029 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXII/2/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Pierzchnica na lata 2021-2029 została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad.8.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie ustalenia kosztu  

         za jedną godzinę usług opiekuńczych. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała 

się komisja budżetowa i  wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o informację sprawie 

projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że każdego roku taką uchwałę rada podejmuje. Jest to uchwała 

czysto techniczna, na podstawie poniesionych kosztów w ubiegłym roku na usługi opiekuńcze 

dzielone przez liczbę godzin świadczonych tych usług wyliczany jest koszt jednostkowy takiej 

godziny. Ta liczba jest potrzebna do tego żeby ośrodek pomocy społecznej w niektórych 

przypadkach częściowo żądać odpłatności za usługi opiekuńcze. 

 Radny Stanisław Baran zwrócił uwagę na § 4 projektu uchwały a mianowicie, że 

uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w dzienniku urzędowym  

a obowiązuje od 1 marca. Pytał jak to się ma, bo do 1 marca jest niecały tydzień. 

 Burmistrz powiedział, że uchwała jest dzisiaj podjęta i będzie obowiązywać natomiast 

wyliczenie jest na koniec miesiąca. Jest o czysto techniczne wyliczenie i zgodne z prawem, 

prawo tak dopuszcza, że tak może być. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie ustalenia kosztu za jedną 

godzinę usług opiekuńczych w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 
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Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia kosztu za jedną 

godzinę usług opiekuńczych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXII/3/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie ustalenia kosztu za jedną godzinę usług opiekuńczych została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Ad. 9.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu  

          opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Pierzchnica w 2021r. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja 

samorządowa i  wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o informację sprawie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że każdego roku rada miejska jest obowiązana uchwalić taki 

program roczny. Ten program musi wcześniej uzyskać pozytywną opinię powiatowego lekarza 

weterynarii i ten program taką pozytywną opinię uzyskał. Program określa zasady 

postępowania, szczególnie dotyczy bezpańskich psów. Powiedział, że jest to problem, którego 

ten program nie rozwiąże. Program w głównej mierze rozwiązuje doraźne działania polegające 

na likwidacji sytuacji takich gdzie pojawiają się bezpańskie psy, które stwarzają zagrożenie  

i w tedy trzeba je zgłosić do odłowienia. To generuje koszty ale taki jest obowiązek gminy  

i trzeba to podjąć. Mówił, że konkluzja z komisji była taka, że pracownik, który się zajmuje 

tym, przyjmując zgłoszenie od osób postronnych będzie jeszcze zasięgał opinii radnego czy 

sołtysa z danej miejscowości żeby trochę weryfikować te zgłoszenia żeby w jakiś sposób 

ograniczać koszty, bo odłowienie jednego psa to koszt około 2 tys. zł dla gminy. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Pierzchnica w 2021r. w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Pierzchnica w 2021r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXII/4/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pierzchnica w 2021r. została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Ad.10.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  

          Gminy na rok 2021. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja 

budżetowa i wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką 

informację na temat wprowadzanych zmian w budżecie. 
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Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów budżetowych o kwotę 132 000 zł i o taką samą kwotę zwiększa się plan wydatków 

Omówił szczegółowo zmiany w dochodach budżetu określone załącznikiem Nr 1 - Plan 

dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków 

do projektu uchwały. Omówił również zmiany jakie wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity 

wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2021 roku, w załączniku 

Nr 4 zadania inwestycyjne roczne w 2021 roku, w załączniku Nr 5 dotacje podmiotowe w 2021 

roku i w załączniku Nr 6 dotacje celowe w 2021 roku. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję nad wprowadzanymi zmianami w budżecie. 

Radni nie zabierali  głosu w dyskusji w temacie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy na rok 2021. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy  

na rok 2021 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXII/5/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2021 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.11. Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale  

            w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2021-2036. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa, która 

wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką informację  

o wprowadzanych zmianach. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pierzchnica Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian  wprowadzonych uchwałą w sprawie 

zmian w budżecie gminy oraz zarządzeń wydanych przez Burmistrza od ostatniej sesji w tym 

przypadku jest to od początku roku. Omówił zmiany, które dokładnie wyjaśnione są w 

objaśnieniach do wieloletniej prognozy finansowej określonych załącznikiem nr 3 

do projektu uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 w związku 

z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXII/6/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.12.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

            na odpłatne nabycie nieruchomości w Pierzchnicy. Poinformowała, że projektem 

uchwały zajmowała się komisja budżetowa, która wydała opinię pozytywną. Poprosiła 

Burmistrza o informację w sprawie projektu tej uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że sprawa dotyczy niewielkiej działki o powierzchni 60m2, 

która już jest zajęta pod ulicę Jana Pawła II. Kiedyś była wydzielona i nie uregulowano spraw 

przeniesienia własności. Nowi właściciele po przeprowadzeniu spraw spadkowych wystąpili 

żeby to gmina wykupiła. Żeby uregulować stan prawny drogi potrzebna jest zgoda rady na 

wykup tej działki.  

 Radny Stanisław Baran zapytał jaka będzie przybliżona cena tej działki. 

Burmistrz powiedział, że trudno określić jaką cenę przyjmie rzeczoznawca czy to będzie 50 zł 

czy 60 zł za m2 razy 60 m2 to daje wartość około 3000 - 4000 zł i do tego dojdą koszty 

notarialne. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 

nabycie nieruchomości w Pierzchnicy w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i  za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odpłatne nabycie nieruchomości w Pierzchnicy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXII/7/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości w Pierzchnicy 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.13.Przewodnicząca poprosiła Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z wysokości  

           średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

 Burmistrz poinformował, że każdego roku jest obowiązek sporządzenia takiego 

sprawozdania na koniec roku i przedłożenia radzie wyników osiągnięcia średnich wynagrodzeń 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego nauczycieli. Omówił jak przedstawia się 

realizacja osiągnięcia średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu. Dodał, że 

w roku poprzednim średnie wynagrodzenia zostały osiągnięte i nie było potrzeby wypłacania 

wyrównania z tytułu nie osiągnięcia średniego wynagrodzenia. 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za rok 2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.14.Wolne wnioski. 

 Radny Arkadiusz Ogłoza wystąpił w sprawie budowy drogi ulicy Jesionowej w 

Pierzchnicy i oświetlenia w tej ulicy. Przy tej ulicy mieszkają już mieszkańcy i szczególnie w 
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okresie jesienno-zimowym występują trudne warunki dla mieszkańców w codziennym 

funkcjonowaniu. 

 Radny Stanisław Baran zapytał czy jak jest droga gminna to pobocza są też własnością 

gminy czy pobocza są własnością powiatu czy kogoś innego. 

Radny wystąpił o przystanek w Drugni-Zakarczmie na skrzyżowaniu na zakręcie. Nie ma tam 

żadnego zadaszenia, jest tam błoto. 

Zapytał ile pieniędzy urząd wydał na bezdomne psy za ubiegły rok. 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta i Gminy Pierzchnica. 

 Odnośnie budowy ulicy Jesionowej to był tam problem z własnością pasa drogowego, 

bo część była własnością gminy na części była własność prywatna. Gmina wykupiła grunty pod 

pas drogowy i jeszcze w okresie jesiennym trzeba było przeklasyfikować pas drogowy, który 

został wykupiony, bo miał status gruntu rolnego. Zostało zlecone przekwalifikowanie gruntu 

rolnego na drogę i dopiero po przekwalifikowaniu można robić projekt budowlany. Sprawa 

przekwalifikowania jest na ukończeniu i w tym roku planuje się zrobić dokumentację i ubiegać 

się o jakieś dofinansowanie budowy tego odcinka.  

 Odnośnie własności dróg gminnych i poboczy to nie rozróżnia się czegoś takiego jak 

droga i pobocze tylko jest coś takiego jak pas drogowy. Pas drogowy jego szerokość  w ciągu 

drogi jest różny. Poza pasem drogowym są już grunty prywatne.  

 Radny Stanisław Baran uzasadniał dlaczego pyta o pobocza, bo pobocza są wykaszane 

i dalej jest rów, który na pewno nie jest własnością rolnika. Powiedział, że w jego przekonaniu 

rów jest własnością gminy. Zwrócił uwagę, że nie ma kto wyciąć zarośli w rowie i teraz w 

okresie zimy przez to droga jest zakurzona i to powoduje podwajanie kosztów na odśnieżanie 

drogi. 

 W kwestii przystanku w Drugni to też trzeba ustalić lokalizację i czy jest możliwość 

ustawienia wiaty przystankowej, bo nie w każdym miejscu da się usytuować przystanku. Dodał, 

że w tej chwili nie odpowie, bo trzeba zlokalizować, w którym miejscu to jest.  

 Odnośnie ile wydano pieniędzy na bezpańskie psy w roku ubiegłym to Skarbnik może 

udzieli odpowiedzi. 

Skarbnik powiedział, że nie zna w tej chwili dokładnej kwoty, bo nie jest przygotowany ale 

będzie to rząd wielkości 90-100 tys. zł. Zwrócił się do radnego, że jak chce konkretne dane to 

zaprasza po sesji do siebie to udzieli dokładnych danych. 

 Przewodnicząca powitała przybyłego na sesję Pana Krzysztofa Lipca Posła na Sejm RP 

i Panią Małgorzatę Pruś dyrektora biura poselskiego posła. 

 Przewodnicząca poprosiła Burmistrza o zabranie głosu. 

 Burmistrz wyraził zadowolenie, że przyjechał Poseł Pan Krzysztof Lipiec. Powiedział, 

że jest okazja żeby złożyć podziękowanie na ręce posła za udzielone przez Rząd wsparcie 

finansowe gminy na zadania inwestycyjne. Pełne wystąpienie Burmistrza zostało 

zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji. 

 Pan Krzysztof Lipiec podziękował na zaproszenie na to spotkanie. Mówił, że udzielone 

wsparcie jest powiązane z uzyskaniem praw miejskich. To też zobowiązuje żeby nadać 

Pierzchnicy odpowiedną rangę, a nie jest to możliwe bez ważnych inwestycji, które należy 

poczynić, żeby Pierzchnica była miastem z prawdziwego zdarzenia w nowej rzeczywistości. W 

wypowiedzi wskazywał na działania Rządu w zakresie dofinansowania różnych inicjatyw 
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lokalnych, które były i będą realizowane. Pełne wystąpienie Posła zostało zarejestrowane w 

nagraniu z obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział i 

zamknęła dwudziestą drugą sesję Rady Miejskiej w Pierzchnicy.  

Sesja zakończyła się o godzinie 13.35. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S. Kielesiński 

Przewodnicząca Rady 

       (-) Maria Łopatowska 

 


